
 
 

Protokoll 2015-09-06 
Styrelsemöte Bollnäs Bridgeklubb  

 

Närvarande styrelsen: Frånvarande: 
Pierre Winberg PWI 
Birgitta Andersson BAN 
Rosémarie Palm RPA 
Malin Helin MHE 
Stefan Franzén SFR 
Inger Persson IPE 
Urban Björklund UBJ 

Kjell Holmgren KHO 
 

 

 

 § 1 Mötets öppnande 

Ordförande PWI hälsade alla deltagare välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 § 2 Val av mötessekreterare 

UBJ valdes till mötessekreterare. 

 § 3 Föregående protokoll 

Föregående styrelseprotokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 

 § 4 Ekonomi 

I kassörs frånvaro redovisade UBJ för klubbens ekonomi. I kassan finns 51 000 kr. (Jmf samma tid 

2014, 57 000 kr). Omsättning tävlingar tom augusti var 54 000 kr (Jmf samma period 2014, 58 000 

kr). Fikaförsäljning totalt 14 000 kr (Jmf 2014, 29 000 kr). Kassören meddelar att kassabehållningen är 

bra tack vare minskade utgifter. Inga kurser, juniorläger m.m. 

 § 5 Verksamheter 

1. Tävlingsverksamhet 

 1.1 Torsdagsspel 

  Styrelsen diskuterade sviktade deltagande på torsdagsspelet. Man diskuterade även om man 

  borde träffas vid ett längre tillfälle och ha en workshop i ämnet kring tävlingsspelet på 

  klubben. Inga beslut togs. 

 1.2 Bollnäsligan 

  Styrelsen diskuterade kring Bollnäsligan och beslöt att prova med en inbjudan och få igång 

  ligan januari 2016. 

2. Nybörjarverksamhet 

  Inget nytt kring nybörjarverksamheten. 

 

 

 

 



 
 

 § 6 Övriga frågor 

Inga övriga frågor togs upp. 

 § 7 Nästa styrelsemöte 

Inget nytt datum för styrelsemöte beslutades. PWI kallar till nästa möte. 

 § 8 Avslutning 

Ordförande tackade samtliga deltagare och förklarade mötet härmed avslutat. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bollnäs 2015-09-06 

 

 

Sekreterare   Justeras 

 

 

Urban Björklund  Pierre Winberg 


